



Protokoll - Styrelsemöte i Vikens Kultur- och Byaförening

Tid	Torsdag 3:e maj, 2018, 18.30-21.00
Plats	Östra Magasinet
Närvarande	Lotta Hördin, Louise Alexén, Tove Mauritzson, Lena Thorsson, Linda Lundin, Per Eriksson, Lisbeth Ryberg, Gert van Doormalen, Leif Olsson, Kjell Näslund, Fredrik Hallgårde
Ej närvarande	Lars Niwong

Dagordning

- §1 Ordförande förklarade mötet öppnat.
- §2 Dagordningen fastställdes.
- §3 Genomgång av föregående mötesprotokoll.
- §4 Ekonomisk rapport – Leif redogjorde för ekonomin.
- §5 Rapport från "Hemsidesgruppen" - Fredrik, Louise, Lisbeth och Lotta.
Fredrik tar kontakt med Scratch och diskuterar redigeringsfunktionen bland annat. Utifrån resultatet driver vi arbetet vidare. Prioritet ett är VKBs sida och prioritet två är portalen, viken.se.
- §6 Rapport från "Donationsgruppen" - Linda och Gert.
De två stora donationerna, bröderna Kocks och systrarna Svenssons, diskuterades och beslut om hur donationer ska hanteras tas på nästa möte efter juridisk genomgång.
- §7 Rapport från evenemangsgruppen - Lena, Lars, Tove, Lotta.
Utvärdering av Valborg. Tal och sång var uppskattat trots lite sämre väder och därmed lite begränsat antal besökare. Brasan tändes ej utan kommer att tändas vid lämpligt tillfälle.

Vikenfesten - Mattema på marknaden under lördagen. 10 marknadsstånd uthyrda i dagsläget. Finns 5 kvar. Trollkarl kommer. WBS, Vikens IK, Vikens tennisklubb har aktiviteter på hamnplan. Husarer och Vikens Big Band spelar. Våffelserving. Hamnplan 9 står för festtält på kvällen. Fler sponsorer kommer att tillfrågas. VKB kommer att ha ett marknadsstånd för lotteri och försäljning.



- §8 Rapport från Stadsplanegruppen - Tove, Kjell och Per.
Frågan hur vi ska driva frågor gentemot kommunen diskuterades. Gruppen tar fram en strategi. Angående stenoren i gamla byn utformas en skrivelse som ska skickas till kommunen.
- §9 Rapport från medlemsregisteransvarige – Fredrik.
Fredrik återkommer med förslag på medlemsregister.
- §10 Rapport från elavtalsansvarige – Kjell.
Finns förslag på att 12 byaföreningar i Kullabygden kan gå samman och skriva ett gemensamt avtal med Höganäs Energi. Kjell återkommer i frågan.
- §11 Skriftliga rapporter från de adjungerade ledamöterna.
- Sophiamöllan - Äskar pengar för takrenovering av Östra Magasinet, något man flaggade för redan under den förra styrelsens verksamhetsår. Styrelsen beslutade att vi bidrar till denna renovering, SEK 22 000.
 - Paul Jönska gården – Renovering av skorsten pågår. Styrelsen är inbjudna på studiebesök.
 - Sjöfartsmuseet – ingen rapport
 - Bryggor och badhytter – Kay rapporterade kring nyckelutlämning 1/5. De 25 hytterna är uthyrda. Ca 110 personer i kö.
 - Byaluren – nyligen utgiven. Resultat +/-0. De söker nya redaktionsmedlemmar som kan/vill intervjua och skriva.
- §12 Rapport från möte den 12/4 med kommunernas andra byaföreningar förelåg skriftligen och lades till handlingarna.
- §13 Anslagstavlan som hänger på Tempos byggnad är i dåligt skick. Vad gör vi åt det? Flyttar punkten till nästa möte
- §14 Styrelsen gör ett studiebesök på Paul Jönska gården den 28/5".
Beslöts att fest för styrelsen och adjungerade samt Byalurens redaktion förläggs till slutet av sommaren.
- §15 Övriga frågor.
- GDPR – Väntar på kommunens skrivelse och råd hur detta bör hanteras. Vi gör en inventering hur vi använder personuppgifter. Lotta gör ett underlag.
 - Styrelsen beslutade att ordförande och kassör har en ekonomisk genomgång en gång i månaden.
 - Fråga att ta ställning till: Ska vi använda oss av Google drive, Office 365 eller Drop box för att hantera föreningens finansiella dokument? Fredrik och Gert kollar upp vad som är mest lämpligt för VKB. Återkommer med förslag som vi tar beslut om på nästa möte.



- Beslöts att vi ska städa VKB:s styrelses "kontor". Lotta håller i detta och rapporterar på nästa styrelsemöte.
- Styrelsen har fått in en förfrågan vad föreningen kan göra för att förbättra parkeringssituationen på Fäladsvägen. Där parkeras emellanåt släp och trailer, vilket enligt reglerna är förbjudet. Inget beslut i frågan.

§17 Mötesplanering – Nästa styrelsemöte 31/5, kl 18.30 i Östra Magasinet.

§18 Ordförande avslutade mötet.

Viken 2018-05-03

Lotta Hördin
Ordförande

Louise Alexén
Sekreterare